
Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed 

Dagsorden 

Bestyrelsesmøde: tirsdag d. 10. sep. 2024 kl. 16.45 – 19.15 

Mødeleder: Trine 

Referent: Mie  

Mad: Line 

Afbud: Agnethe, Trine 

Foto af alle til hjemmesiden, så kom gerne 5 min. før 

1. Tidspunkt 16.45-18.00 

Fælles møde med støtteforeningen om reklame for kommende børnehaveklasse 

 
I november/ december bliver der afholdt infomøde for kommende 0. klasse. Mødet er rykket frem i forhold 
til forrige år, fordi vi kan se, at andre skoler afholder møderne der. 
 
På mødet drøftedes, hvordan støtteforeningen kan hjælpe med at sprede det gode budskab om skolegang 
på Stauning Skole. 
 
Stauning Skole 

- At små skolebørn kan køre med støtteforeningens bus til og fra skole giver tryghed. 
- Morgensang hver dag for hele skolen med en helt særlig ro og glade børnesangstemmer.  
- Mentorordning hver fredag 

 
 
 

2. Tidspunkt 18.00-18.15 

Godkendelse af dagsorden – punkter til evt. 

Godkendelse af referat 

Godkendelse 

3. Tidspunkt 18.15-18.35 

Nyt fra: 

• Elevrådet 
 

• Formanden:  
• Holdning omkring vold (Microsoft Word - Procedure i tilf\346lde af vold.doc) (aula.dk) 

Tages op på næste møde 

https://stauningskole.aula.dk/sites/stauningskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Procedure%20i%20tilf%C3%A6lde%20af%20vold.pdf


 

 
• Forældrevalgte: 

• Involvere børnene i nyt design til værdisættet FRUGT. 

 

 
• Personalet:  

• Stauning Skole (medarbejderrep.) 
• Børnehuset (medarbejderrep.)  

Børnene er ved at øve på sange til sangens dag. Sangglad kører igen. I børnehaven har vi særligt 
fokus på relationer og det at være en god ven.  

 

 
• Ledelsen (herunder børnetal/elevtal samt trivsel):  

• Dagtilbudsleder 
Der kommer en erhvervspraktikant i uge 44. Der har været god brug for de gode vikarer, da der har 
været sygdom både ved børn og personalet. Minder om at blive hjemme 24 timer efter sygdom. 
Personalet tager fri for mobberi op igen. 
Der er også snart forældremøde, som nok skal holdes på skolens bibliotek, da det var for klemt 
sidste gang. 
Røde kors bliver spurgt i forhold til første hjælp. 

 
• Skoleleder 

Anne Maria og Ivan har hørt til branddøren mellem SFO og garderoben ned til de yngste ved 
ejendomscenteret. Der er søgt om en ny med vindue i. 
 
Der er kommet ny beredskabsplan som bliver gennemgået på de næste personalemøder. 

 
• Bevilget støttetimer indtil jul 

Støttetimerne ligger primært i 2. klasse, men også lidt i 1. klasse og 0. klasse. De er bevilliget indtil 
jul. 

 
Til orientering/drøftelse: 

4. Tidspunkt 18.35-18.45 

Referat fra Folkeskolernes Samråd - Agnethe/Majbritt 

Der var to store punkter på dagsordenen. Det ene punkt var her fra Stauning Skole 

Punktet handlede om, at det var uforståeligt, at en skole har økonomi i klemme, når en leder bliver opsagt, 
sygemeldt eller andet. Der var forståelse for punktet, men ingen afklaring.  

Det andet punkt handlede om vold i skolen, hvor Kristian Andersen havde et udspil. Ole Kronborg fortalte 
om ordensregler og værdisæt på Borris skole og om, hvordan arbejdet med regler og værdier sætter spor i 
klasserne og blandt personalet. 

SSP fortalte om, hvordan de kan hjælpe særligt i de ældre klasser. 

Til orientering/drøftelse: 



5. Tidspunkt 18.45-19.00 

Budgetopfølgning for både skole og børnehus - Anne Maria og Charlotte 

Anne Maria og Charlotte gennemgår budgettet. Vi gennemgår det igen til december. 

Til orientering/drøftelse: 

6. Tidspunkt 18.55-19.00 

Kommende punkter til næste bestyrelsesmøde 

• Antimobbestrategi 
• Princip om brug af skolen og børnehusets lokaler i fritiden (incl. klubhuset) 
• Vold og trusler 

Til drøftelse: 

7. Tidspunkt kl. 19.00-19.15 

Eventuelt 

Maiken: Spørger til procedure omkring personale og egne børn. Vi har principper, som er vedtaget i 2021.  

Til orientering/drøftelse: 

 


